
Ανοίγει το θέμα της παραχώρησης εκτάσεων στρατοπέδων

Συντάχθηκε απο τον/την 
Πέμπτη, 24 Δεκέμβριος 2009 15:33 - Τελευταία Ενημέρωση Παρασκευή, 25 Δεκέμβριος 2009 13:46

Ανοίγει πλέον το θέμα της παραχώρησης εκτάσεων εντός αστικών κέντρων  που ήταν
εγκατεστημένα στρατόπεδα καθώς η ηγεσία του υπουργείου Ευθνικής Αμυνας εμφανίζεται
διατεθειμένη να συζητήσει την παραχώρηση σε δήμους. Σε συνάντηση που είχε ο δήμαρχος
της Αλεξανδρούπολης κ.Γ.Αλεξανδρής με το αναπληρωτή υπουργός Εθνικής Άμυνα
.Μπεγλίτη ο τελευταίας επισήμανε ότι είναι θετικά διακείμενοι σε ότι αφορά τη διάθεση
εκτάσεων ανενεργών στρατοπέδων στους ΟΤΑ, μέσα στο πλαίσιο της νομιμότητας,
τονίζοντας ότι τέτοιες ενέργειες μπορούν να δώσουν περιβαλλοντική αναπτυξιακή
προοπτική στις τοπικές κοινωνίες και υποσχέθηκε ότι θα μελετήσει, όχι απλά θετικά αλλά
προωθητικά, τα αιτήματα του Δήμου Αλεξανδρούπολης. Σημείωνεται ότι ήδη ο δήμος
Αλεξανδρούπολης έχει ζητήσει την  έκταση στο στρατόπεδο Ζήση, όπου θα κατασκευαστεί
ο σταθμός ΚΤΕΛ, καθώς και  το πρώην στρατόπεδο Παρμενίων, όπου θα κατασκευαστεί το
οικο-πάρκο ΑΛΤΙΝΑΜΑΖΗ.  
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